
Családi kaland Böszörményben 

Dr. Verity Campbell-Barr a dél-angliai Plymouth Egyetem oktatója 2015. szeptember 1-jétől 

a Debreceni Egyetem Gyermeknevelési és Felnőttképzési Karán vendégoktatóként dolgozik. 

Nemcsak a tantermekben, de a gyakorló óvodában és a város különböző pontjain is 

találkozhatunk vele.  

-Amikor megérkeztél, ismerősként fogadtak a kollégiumban. Mióta vagy visszatérő vendég a 

főiskolán? 

-Ha jól emlékszem, öt éve jártam itt először. 2013-ban angol egyetemistákkal jöttem, tavaly 

pedig a Játékkal a világ körül konferencia előadójaként érkeztem a városba.  

-Most azonban nem néhány napra, hanem hosszabb időre érkeztél.  

-Tavaly ősszel adtam be pályázatomat az Európai Unió Marie Curie Kutatói Ösztöndíjára. 

Hétszáz jelentkező közül választották ki a 84 nyertes pályázatot. Alig akartam elhinni, hogy 

nyertem. Boldog vagyok, mert másfél évet tölthetek a Gyermeknevelési Tanszéken.  

- Az ösztöndíj keretében a világ bármely országának bármely egyetemére lehet jelentkezni. 

Miért éppen Magyarországot, és a Debreceni Egyetemet választottad? 

-Európában az óvodapedagógusok képzése országonként eltérő módon zajlik. Az angol 

diákok sokat olvasnak, esszéket írnak, míg a magyar hallgatók szoros kapcsolatban vannak a 

napi gyakorlattal, sok feladatot kapnak.  Az egyik célom, hogy összehasonlítsam az európai 

országok képzési programját, a másik, hogy megismerjem a magyar képzés gyakorlati oldalát. 

Rendszeresen részt fogok venni az óvodai gyakorlatokon, és megfigyelem a hallgatók 

munkáját. Az ösztöndíjas időszak végén javaslatokat teszek arra, hogyan lehetne az angol 

hallgatók gyakorlati képzését javítani, mi az, ami nálunk is működhet. 



 

-A családod is veled tartott Böszörménybe. Mesélnél róluk? 

-A férjem, Matt óvodapedagógusként dolgozott, most otthon van a 6 éves fiunkkal, Rubennel. 

Napközben a férjem a Gyakorló Óvodában dolgozik, Ruben oda jár óvodába. Délutánonként 

tanulnak, mert Ruben az angol rendszer szerint már iskolás, és amikor visszamegyünk, 

folytatnia kell a tanulmányait.  

-Hogy érzitek magatokat Böszörményben? 

-Nagyon jól, bár a magyar nyelvvel még vannak gondjaink. Szívesen fedezzük fel a helyi 

kisboltokat és járunk a piacra vásárolni. A Bocskai tér gyönyörű, jó látni a gyereket és a 

családokat a szökőkút körül. Szeretnénk majd biciklivel is bejárni a várost és a környéket. 

- Tanulmányokat írsz, előadásokat tartasz, konferenciákra utazol. Hogyan szoktál 

kikapcsolódni? 



-Angliában rendszeresen táncolok és futok, de szeretek kézimunkázni is. Most a legjobb 

kikapcsolódás egy délután a böszörményi gyógyfürdőben.  

Nemes Magdolna  
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